
 

 

Styrelsemö te Stä mningsgä rdens IK 
2023:1 
Tid: 16 januari 2023 kl. 18:30 – 20:00, Plats: Sjungande Dalens Gympahall 
 
Närvarande: Andreas Karlsson, Johan Lindström, Anneli Stefansson och Anette 
Ehnmark. 
 

1. Mötets öppnande 
Ordförande öppnar mötet och hälsar alla välkomna. 
 

2. Val av mötessekreterare 
Anette Ehnmark väljs till sekreterare för protokollet. 
 

3. Val av justerare 
Anneli Stefansson väljs till justerare av protokollet. 
 

4. Närvarande 
Mötessekreteraren noterar närvaro. 
 

5. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns. 
 

6. Föregående mötesprotokoll 
Kortfattad genomgång av förra mötet. Protokollet godkänns och läggs till 
handlingarna. 
 

7. Mötesfrågor 
 

1) Ekonomi – Johan har pratat med Nordea som uppger att de inte hittar 
Stämningsgårdens inskickade handlingar. Under mötet skriver de personer, 
vars underskrifter behövs, under handlingarna en gång till (Anette Ehnmark, 
Andreas Karlsson och Frank Larsgård som kommer förbi möteslokalen). 
Johan kontaktar de personer vars underskrifter saknas som inte kunde 
närvara vid mötet (Camilla Nordin och Emma Rönnblom Pärson) för att sedan 
scanna och ladda upp handlingarna digitalt. Handlingarna kommer därefter 
finnas på driven samt sändas in till Nordea digitalt.  

2) Material – Stadium har kontaktat oss angående samarbete och informerat om 
att även Myckle/Medle använder dem. Detta ledde till en inventering av vårt 
nuvarande avtal. Nuvarande avtal har vi med Intersport och detta löper ut 
2023-12-31. Kommer överens om att innan avtalet löper ut, bör vi göra en 
jämförelse av Intersport och Stadium innan vi beslutar oss för vem vi tecknar 
nytt avtal med. 

3) VFF/SISU - Kajsa siktar på att komma nästa möte. 
4) Årshjulet – Vi titta på förslag när Kajsa kommer. 
5) Diplomerad Förening - Johan har aktiverat och registrerat Stämningsgården 

igen. Vi tittar på detta vid nästa möte. 
6) Belastningsregistret – När vårsäsongen drar igång tar vi åter upp frågan och 

påminner de tränare vars utdrag från belastningsregistret vi fortfarande inte 



 

 

sett från föregående säsong. Målet är att alla aktiva tränare ska visa upp 
utdrag från belastningsregistret vartannat år. 
 

7) Skötsel av Ängsvalla – för närvarande inget aktuellt 
 

8) Interbook – för närvarande inget aktuellt 
 

8. Övriga frågor 
a. Johan var på infomöte hos VFF med representanter från flera 

fotbollsföreningar. Det diskuterades att det syntes en tydlig trend att 
flick/dam-lagen ser ut att gå samma väg som pojk/herr-lagen gått, alltså 
att en majoritet av spelarna går till FF/Sunnanå/Morön under tonåren. 
Detta leder i sin tur till en urholkning av föreningarna och att många 
ungdomar slutar spela fotboll att tidigare. För några år sedan upprättades 
därför en avsiktsförklaring om riktlinjer för spelarövergångar som alla 
föreningar kan skriva på om man vill. Stämningsgården berörs inte lika 
mycket som andra klubbar men har nu gått med i överenskommelsen (SIK 
var inte med tidigare). Johan kommer att maila avsiktsförklaringen till 
styrelsen att läsa på för kännedom, där står riktlinjer för hur det ska gå till 
när en spelare önskar byta klubb. Detta är även något som vi planerar ta 
upp vid vårens ledarträff. 
 

b. Andreas informerar om att han varit på lunchträff ordnad av VFF. Där 
informerade de om att det kommer ske förändringar gällande 
tränarutbildningar och att det kommer komma mer information gällande 
detta på https://vasterbotten.svenskfotboll.se/ De hade även informerat 
om att det är möjligt att söka bidrag för tränarutbildningarna via 
Skellefteå Kommun. Även domarutbildning kommer ske under våren och i 
detta samarbetar vi som tidigare med Myckle/Medle. Vi samtalar om att 
det är bra om de äldre barnen peppas till att gå detta då det är lärorikt och 
utvecklande för dem. Bland annat ökar det förståelsen för domarrollen 
och kan vara utvecklande även spelarmässigt. 
Vid denna träff tog VFF även upp hur viktigt det är att det finns en 
matchvärd på varje match, och att det viktigaste i den rollen är att vara ett 
stöd för domaren. 
”Sorselematcherna” var ytterligare en punkt vid detta möte. VFF peppar 
till olika lösningar tex att man åker två lag samtidigt som då kanske kan 
samåka i en buss. Men att det även tagits upp om att förlägga 
”sörselemätchernä” tidigare på säsongen. Men att det är viktigt att tidigt ta 
upp och fundera på lösningar tidigt samt peppa föräldrar och barn till att 
göra det till ett roligt ”äventyr”. 
VFF tog även upp att föreningarna behöver se över och uppdatera roller i 
FOGIS, tex ordförande, kassör etc. 
Info om att 3 mot 3-sarg finns att låna på VFF, behöver då fraktas med 
släp. 
 

c. Årsmöte i mars. Vad behöver ordnas tills dess? -Andreas erbjuder sig att 
boka en lokal på Balder. Gällande datum talar vi om att hålla årsmötet 
under vecka 11 (13-19/3). I övrigt kommer en budgetberedning samt 
översyn av policy och föreningsdokument att förberedas. Johan kommer 
ta kontakt med Fredrik Degerman (föregående kassör) för stöd i detta 
samt om det är något mer vi behöver tänka på. Vi ser över detta inför 

https://vasterbotten.svenskfotboll.se/


 

 

nästa möte. Fråga även vilka som är uppe för omval? Anette Ehnmark 
meddelar att hon önskar avgå i samband med årsmötet och kommer 
skicka ut förfrågan till föräldrarna i Mix-14 inför detta. Johan kommer ha 
kontakt med valberedningen. 
 

d. För att få en bild av hur uppslutningen/intresset ser ut i de olika lagen 
inför kommande säsong kommer Johan att skicka ut fråga gällande detta 
till ledarna. Detta så vi vet om det behöver ordnas samträning med 
äldre/yngre lag eller ev. samarbetslag med Myckle. 

 
e. Anette informerar om att en ny dagverksamhet kommer startas upp i 

närområdet under våren och lyfter därför frågan att om det finns enklare 
uppgifter som personerna som jobbar där skulle kunna utföra för 
föreningen. Personal från dagverksamheten tar gärna kontakt igen när de 
startat upp sin verksamhet för att i så fall diskutera lämpliga uppgifter.  

 
 

9. Nästa möte 
6:e februari 2023 kl. 18.30 - 20.00, Plats: Sjungande Dalens Gympahall 

 
10.  Mötets avslutande 

Ordförande förklarar mötet avslutat. 
 
 
 

Protokollförare   Justeras 
 
 
Anette Ehnmark   Anneli Stefansson 


